
Protokół Nr 17/2012 
 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  
Rady Miasta Ostrowca Św.  

w dniu 19 czerwca 2012 r. godz. 14.00 – 14.30 
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - mgr Maciej Kuszewski. 
 

1. Lista obecności – w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 
 Porządek posiedzenia:  
I.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Opiniowanie projektów uchwał  
na sesję RM w dniu 22 czerwca  
2012 r. w sprawie: 
 
- zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 
 
 
 
 
 
 
 
- udzielenia absolutorium Prezydentowi 
Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  
 
 
 
 
 
 
- zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
za 2011 r. przedstawionego przez Miejskie 
Centrum Kultury  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Członkowie Komisji stosunkiem głosów: za – 6, 
przy 2 głosach wstrzymujących się i braku 
głosów przeciw pozytywnie zaopiniowali projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem  
z wykonania budżetu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski (projekt uchwały w załączeniu  
do protokołu). 
 
 
Członkowie Komisji stosunkiem głosów: za – 7, 
przy 2 głosach wstrzymujących się i braku 
głosów przeciw pozytywnie zaopiniowali projekt 
uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Prezydentowi Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
(projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak 
przypomniał, ze na posiedzeniu Komisji Budżetu 
Radny P. Mrugała zwrócił się z zapytaniem,  
czy tego typu sprawozdania wymagają 
zatwierdzenia przez Radę Miasta i czy nie 
wystarczyłoby zatwierdzenie ich przez 
Prezydenta. Prezydent J. Wilczyński i Skarbnik 
E. Pichór wyjaśnili, że radcowie prawni 
wypowiedzą się w tej kwestii przed sesją Rady 
Miasta.  
 
Członkowie Komisji stosunkiem głosów: za – 7, 
przy 2 głosach wstrzymujących się i braku 
głosów przeciw pozytywnie zaopiniowali projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego za 2011 r. przedstawionego przez 
Miejskie Centrum Kultury (projekt uchwały  
w załączeniu do protokołu). 
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- zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
za 2011 r. przedstawionego przez Biuro 
Wystaw Artystycznych  
 
 
 
 
 
 
- zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
 za 2011 r. przedstawionego przez Miejską 
Bibliotekę Publiczną 
 
 
 
 
 
 
- szczegółowych zasad i trybu przyznawania 
i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości 
stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień 
dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki 
sportowe, przyznawania nagród dla trenerów 
prowadzących szkolenie zawodników oraz 
wyróżnień dla osób wyróżniających się 
osiągnięciami w działalności sportowej, 
finansowanych z budżetu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Członkowie Komisji stosunkiem głosów: za – 7, 
przy 2 głosach wstrzymujących się i braku 
głosów przeciw pozytywnie zaopiniowali projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego za 2011 r. przedstawionego  
przez Biuro Wystaw Artystycznych  (projekt 
uchwały w załączeniu do protokołu). 
 
 
Członkowie Komisji stosunkiem głosów: za – 7, 
przy 2 głosach wstrzymujących się i braku 
głosów przeciw pozytywnie zaopiniowali projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego za 2011 r. przedstawionego przez 
Biuro Wystaw Artystycznych  (projekt uchwały  
w załączeniu do protokołu). 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta – J. W. Kotasiak 
zwrócił się z zapytaniem do Prezydenta,  
czy w związku z uwagami, które zgłosili 
członkowie Komisji Budżetu, Prezydent zgłosi 
autopoprawkę do tego projektu uchwały. 
Prezydent odpowiedział, że autopoprawka 
zostanie zgłoszona na sesji Rady Miasta. 
Prezydent wyjaśnił również, że nie można 
zostawić otwartego katalogu dyscyplin, każda  
z nich musi być wymieniona odrębnie,  
w przeciwnym wypadku taka uchwała mogłaby 
zostać uchylona przez nadzór Wojewody.  
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak 
zasugerował zastąpienie dyscyplin wyrażeniem 
„sport kwalifikowany”. Prezydent wyjaśnił,  
że pominięto by w tym przypadku dyscypliny, 
które są uprawiane w Ostrowcu Św. np. fitness. 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak zauważył, 
że nie ujęto również żeglarstwa, pomimo,  
że w Ostrowcu Św. funkcjonuje Jachtklub. 
 
Członkowie komisji pozytywnie, jednogłośnie 
zaopiniowali projekt uchwały  
w sprawie szczegółowych zasad i trybu 
przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów  
i wysokości stypendiów sportowych, nagród  
i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte 
wyniki sportowe, przyznawania nagród dla 
trenerów prowadzących szkolenie zawodników 
oraz wyróżnień dla osób wyróżniających się 
osiągnięciami w działalności sportowej, 
finansowanych z budżetu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski (projekt uchwały w załączeniu  
do protokołu). 
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II.  
 
 
 
 
 
 
 
III.  
 
 
 

- określenia warunków i trybu wspierania 
finansowego rozwoju sportu przez Gminę 
Ostrowiec Świętokrzyski 

 
 

 

 

 

 
 

                                                            
Informacja dotycząca organizacji 
wypoczynku dla dzieci i młodzieży w okresie 
wakacji (w załączeniu materiał Wydziału 
Edukacji i Spraw Społecznych, Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji oraz Miejskiego 
Centrum Kultury) 
 

Sprawy różne 

Prezydent J. Wilczyński wyjaśnił,  
że przedmiotowy projekt uchwały jest ściśle 
związany z projektem uchwały w sprawie 
stypendiów sportowych. Przyjęcie obydwu 
uchwał umożliwi stworzenie w Ostrowcu 
spójnego systemu finansowania przez samorząd 
działalności sportowej. 

Członkowie komisji pozytywnie, jednogłośnie 
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 
określenia warunków i trybu wspierania 
finansowego rozwoju sportu przez Gminę 
Ostrowiec Świętokrzyski (projekt uchwały  
w załączeniu do protokołu). 

 

Prezydent J. Wilczyński poinformował, ze władze 
miasta starają się zapewnić bogatą  
i zróżnicowaną ofertę wypoczynku dla dzieci  
i młodzieży w okresie wakacji. 

 
 
 
nie zgłoszono 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 

  
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
 
Protokołowała:                                    Przewodniczył: 
 
mgr Anna Krakowiak      Przewodniczący Komisji 
         mgr Maciej Kuszewski 
 


